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Protokół nr 4/2015 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 12 marca 2015 r. 
 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godz. 14
00

, a zakończyła o godz. 14
30

. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według 

listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli poboru opłaty 

planistycznej po sprzedaży terenu przeznaczonego pod inwestycję 

„Wojska Polskiego-galeria”. 

2. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli z zakresu działalności 

finansowej i materiałowej w Zakładzie Robót Publicznych za 2014 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Otwieram posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Stwierdzam, że mamy kworum, więc Komisja może podejmować prawomocne 

decyzje. 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 
 

głosowanie:   jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Przystępujemy do jego realizacji. 
 

Ad.1 Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli poboru opłaty 

planistycznej po sprzedaży terenu przeznaczonego pod inwestycję „Wojska 

Polskiego-galeria” – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy wszyscy w materiałach na Komisję protokół z kontroli, czy są 

pytania co do jego treści? 
 

Marek Słabiński: 

Jakie są ostateczne wnioski z tej kontroli? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Wnioski są zawarte w protokole. Stwierdziliśmy, że do dnia kontroli opłata 

planistyczna po sprzedaży terenu przeznaczonego pod inwestycję „Wojska 

Polskiego-galeria” nie została pobrana. Ustaliliśmy, że proces zmierzający do 

pobrania opłaty planistycznej jest w toku. Prezydent Miasta Inowrocławia 

ponownie zlecił opracowanie operatu wyznaczając termin na dzień 25.02.2015 r. 



 2 

Marek Słabiński: 

Kto wystąpił o operat? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Prezydent Miasta. 
 

Marek Słabiński: 

Kto robił pierwszą wycenę operatu? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Operat w pierwszej wersji był wyceniony przez p. Knioła. 
 

Marek Słabiński: 

Pytam o te wszystkie sprawy ponieważ, gdyby nie moje pismo z 30 kwietnia 

2014 r. do p. Prezydenta podejrzewam, że ta sprawa by do tej pory nie została 

ruszona. Pan M. Słabiński odczytał pismo skierowane do Prezydenta Miasta, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przez 12 miesięcy Prezydent Miasta nie podjął działań, żeby pobrać tę opłatę. 

To są bardzo duże pieniądze dla Miasta.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Kontrolując całą tę procedurę nie wchodziliśmy w kwestie dot. ile kosztowały 

działki itd. Nasza kontrola polegała na zbadaniu przebiegu procesu 

zmierzającego do poboru opłaty planistycznej. My nie sprawdzaliśmy, czy i ile 

Miasto na tym straciło, ponieważ to nie było w zakresie kontroli. 
 

Marek Słabiński: 

Ja oczywiście nie kwestionuję państwa pracy, ale prowadzona korespondencja 

między stronami w tej sprawie jest bez sensu. Należało wziąć pod uwagę cenę 

rynkową i w oparciu o nią zlecić wykonanie operatu.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Wnioski końcowe znamy, moim zdaniem możemy przejść do przegłosowania 

protokołu w takiej wersji jaką otrzymaliśmy. 
 

Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu z kontroli przeprowadzonej  

w Wydziale Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości pod kątem poboru 

opłaty planistycznej po sprzedaży terenu przeznaczonego pod inwestycję 

„Wojska Polskiego-galeria” w przedstawionej wersji? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 1, wstrzyma. się – 0 
 

Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli z zakresu działalności 

finansowej i materiałowej w Zakładzie Robót Publicznych za 2014 r. – protokół 

stanowi załącznik nr 4. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przed rozpoczęciem kontroli podjęliśmy decyzję z p. Markiem Słabińskim,  

że skontrolujemy dokumentację związaną z miesiącem październikiem 2014 r.  
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Po przeanalizowaniu dokumentów doszliśmy do wniosku, że przy każdej 

wymianie źródeł grzewczych należy rozważyć przeprowadzenie audytu 

energetycznego, jeśli wcześniej nie był przeprowadzony.  
 

Marek Słabiński: 

Chodzi o to, żeby po każdej zakończonej inwestycji ocenić zyski związane  

np. z wymianą kotła.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem protokołu z przeprowadzonej kontroli w Zakładzie Robót 

Publicznych? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzyma. się – 0 
 

Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 3 Sprawy wymagające opinii komisji. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przechodzimy teraz do zaopiniowania projektów uchwał związanych  

z przeprowadzonymi kontrolami. Projekty utrzymaliście państwo w materiałach 

na Komisję. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w Kujawskim 

Centrum Kultury pod kątem wydatków i dotacji otrzymanych z Urzędu Miasta 

Inowrocławia w 2014 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzyma. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w Wydziale 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Urzędu Miasta Inowrocławia pod 

kątem poboru opłaty planistycznej po sprzedaży terenu przeznaczonego pod 

inwestycję „Wojska Polskiego-galeria”? 
 

głosowanie:   za – 2, przeciw – 1, wstrzyma. się – 1 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, który stanowi załącznik  

nr 6 do protokołu. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w Zakładzie 

Robót Publicznych w Inowrocławiu z zakresu działalności finansowej  

i materiałowej za 2014 r.? 
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głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzyma. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, który stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu. 
 

Ad. 4 Sprawy bieżące  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy w tym punkcie są sprawy do omówienia?  Nie widzę. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie Komisji. 
 

 

 
Przewodniczący Komisji 

 

Patryk Kaźmierczak 

 
Protokółowała: 
 

Justyna Gaczkowska 


